
וצריך מדי  גבוהות  טראמפ  מביקור  הציפיות 

להתאים אותן למציאות

written by פרופ' זכי שלום | 12.05.2025

פרופ' זכי שלום: טראמפ לא עובד בשבילנו אלא בשביל ארה"ב, והוא עושה כל מה שטוב ונחוץ

כדי למקסם את האינטרסים של ארה"ב. הוא נותן לנו יד חופשית שנעשה מה שאנחנו רוצים –

תעשו טוב, לא תעשו זה בעיה שלכם.

הציפיות גבוהות מדי וצריך להתאים אותן למציאות. הוא עושה מה שהוא יכול לעשות בנקודת

הזמן הזו במסגרת הרצון שלו לשפר את היחסים עם העולם הערבי, לסגור דיל עם איראן וגם

לשמור על מערכת יחסים תקינה עם ישראל. אני לא רואה בזה בעיה. אם יש בעיה היא אצלנו –

במגבלות הכוח שלנו.

הראיון המלא התקיים בקול ברמה, בתאריך 12.05.2025.
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